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ZÁPISNICA  
z 1. zasadania Obecného zastupiteľstva obce Veľké Ozorovce, konaného dňa 

16.12.2022 v zasadacej miestnosti OcÚ Veľké Ozorovce 
 
P r í t o m n í: - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice 
 
K bodu 1) Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Veľké Ozorovce otvorila a viedla starostka obce pani 
Alena Kováčová so  začiatkom o 16:03 hod. Privítala všetkých prítomných na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva, pričom konštatovala, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade so 
zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Starostka obce 
upovedomila prítomných, že zo zasadnutia OZ sa robí zvukový záznam. 

  
K bodu 1.1 Zloženie sľubu novozvoleného poslanca obecného zastupiteľstva 

Pani starostka - požiadala o zloženie sľubu novozvoleného poslanca obecného zastupiteľstva 
JUDr. Martina Galgoczyho LL.M., predpísaným spôsobom a to, aby prečítal text predpísaného sľubu 
pre poslancov, potvrdil sľub svojím podpisom a prevzal si osvedčenie od starostky obce. /tvorí prílohu 
č.2 tejto zápisnice/ 

 
Uznesenie číslo 8 zo 16/12-2022- tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržali sa: 0 Neprítomní: 0        Nehlasovali: 0 

  
K bodu 2 Schválenie navrhovaného programu rokovania 

Po zložení predpísaného sľubu poslanca OZ, starostka obce otvorila pracovnú časť zasadnutia 
OZ, kde konštatovala, že OZ je uznášania schopné. Obecného zastupiteľstva sa zúčastnili 5 poslanci, z 
celkového počtu 5, teda obecné zastupiteľstvo bolo uznášania schopné. Rokovania sa zúčastnila aj 
hlavná kontrolórka obce Veľké Ozorovce Ing. Mária Kačmárová a hostia z firmy Kosit a.s. Košice, p. 
Mgr. Tomáš Horkay – riaditeľ pre akvizície a p. Ing. Ladislav Halász, PhD. – technický riaditeľ . 

  
Starostka obce predniesla návrh programu OZ podľa pozvánky /tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice/ 
 
1.     Otvorenie 
l.1    Zloženie sľubu novozvoleného poslanca obecného zastupiteľstva  
2.     Schválenie navrhovaného programu rokovania  
2.1   Voľba návrhovej komisie  
2.2   Určenie overovateľov zápisnice  
2.3   Určenie zapisovateľky   
3.     Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce na I. polrok 2023 
4.     Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ozorovciach na rok 2023 
5.     Prejednanie poskytnutia výšky finančných prostriedkov z rozpočtu podielov obce na zabezpečenie      

záujmových aktivít detí s trvalým pobytom v obci Veľké  Ozorovce v centrách voľného času 
6.     Návrh Dodatku č. 11/2022 ku VZN č. 6/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa  

Materskej školy Veľké Ozorovce a školskej jedálne pri MŠ Veľké Ozorovce na rok 2023 
7.     Návrh VZN 2/2022 o učení výšky príspevkov pre materskú školu a školskej jedálne materskej 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Veľké Ozorovce 
8.     Návrh Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľké Ozorovce, programovacie obdobie   

2022-2028 
9.     Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2022 - rozpočtové opatrenie č. 1/2022 
10.   Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu príjmov a výdavkov obce Veľké 

Ozorovce  na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 
11.   Návrh rozpočtu príjmov a výdavkov na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 
12.   Informácia – Skládka odpadov na nie nebezpečný odpad Veľké Ozorovce –rekultivácia skládky  
13.   Interpelácie a podnety poslancov  
14.   Rôzne / Diskusia 
15.   Záver 
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K bodu 2 Schválenie navrhovaného programu rokovania  
Starostka obce dala hlasovať o navrhnutom programe rokovania, ktorý následne poslanci 

hlasovaním schválili bez pripomienok. 
 
Uznesenie číslo 9 zo 16/12-2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
Za: 5 Proti: 0 Zdržali sa: 0 Neprítomní: 0        Nehlasovali: 0 
 
K bodu 2.1 Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce navrhla za predsedu návrhovej komisie posl. Annu Bartošovú a za členov 
návrhovej komisie: posl. JUDr. Martina Galgoczyho LL.M. a posl. Rudolfa Jacka 
 
Uznesenie číslo 10  zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0  
  
K bodu 2.2 Určenie overovateľov zápisnice 
Za overovateľov zápisnice starostka obce určila: posl. Mgr. Zuzanu Krištofovú a posl. Mareka 
Hlebaška . O určení overovateľov zápisnice dala starostka obce hlasovať. 
 
Uznesenie číslo 11 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 2.3 Určenie zapisovateľky   
Za zapisovateľku starostka určila p. Ivetu Giertlovú. 
 
Uznesenie číslo 12 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu  3 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce na I. 
polrok 2023 

Podľa § 18f ods. 1 písm. b) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
Hlavný kontrolór obce predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov návrh plánu kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce na I. polrok 2023 /tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice/, 
tento bol zverejnený na webovom sídle a úradnej tabuli obce od 24.11.2022 do 16.12.2022 a taktiež 
tento obdŕžali poslanci OZ v elektronickej forme dňa 12.12.2022. Zo strany občanov a poslancov OZ 
neboli doručené žiadne pripomienky a návrhy. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy a pripomienky k 
návrhu plánu.  

O návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce na I. polrok 2023 
dala starostka obce hlasovať. 
 
Uznesenie číslo 13 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu  4 Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ozorovciach na rok 

2023 
Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ozorovciach na rok 2023 /tvorí 

prílohu č.5 tejto zápisnice/, poslanci obdŕžali v elektronickej forme dňa 12.12.2022 a zo strany 
poslancov neboli doručené pripomienky ani návrhy.  
Posl. Galgoczy – navrhol, aby v pláne zasadnutí obecného zastupiteľstva sa určil presnejšie týždeň 
v navrhovaných mesiacoch, kedy sa budú konať zasadnutia OZ.  
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Prítomní poslanci súhlasili a určili týždne ,v ktorých sa bude konať zasadnutie OZ a to v mesiaci marec 
13. týždeň, jún – 26. týždeň, september – 39. týždeň a december - 50. týždeň.  

Poslanci OZ nemali ďalšie dotazy a pripomienky k návrhu plánu zasadnutí. O návrhu plánu 
s navrhovanými zmenami zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023 dala starostka obce hlasovať. 

 
Uznesenie číslo 14 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 5  Prejednanie poskytnutia výšky finančných prostriedkov z rozpočtu podielov obce 
na zabezpečenie záujmových aktivít deti s trvalým pobytom v obci Veľké Ozorovce v centrách 
voľného času 

Na základe zákona č. 596/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a 
školských zariadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov, podľa § 6 
ods. 12 písm. d) zákona, obec poskytne na rok 2023 finančné prostriedky na záujmové vzdelávanie 
detí s trvalým pobytom na území obce v CVČ. Obec finančné prostriedky na záujmové vzdelávanie 
dostáva v rámci podielových daní, čo činí na jedno dieťa 65 €. Na základe obdŕžaných zoznamov, 
ktoré obci boli zaslané zo strany CVČ, sú finančné prostriedky na jednotlivých žiakov poukazované na 
základe dochádzky detí, ktorú obci zasielajú jednotlivé CVČ po podpísaní zmlúv. Poslanci OZ nemali 
žiadne dotazy a pripomienky. 

 
Uznesenie číslo 15 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 6 Návrh Dodatku č. 11/2022 ku VZN č. 6/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa Materskej školy Veľké Ozorovce a školskej jedálne pri MŠ Veľké Ozorovce na 
rok 2023 

Návrh Dodatku č.11/2022 ku VZN č.6/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 
dieťa Materskej školy Veľké Ozorovce a školskej jedálne pri MŠ Veľké Ozorovce na rok 2023 /tvorí 
prílohu č. 6 tejto zápisnice/. Návrh Dodatku a dôvodovú správu poslanci obdŕžali v elektronickej 
forme 12.12.2022, pričom návrh bol zverejnený na webovom sídle a úradnej tabuli obce od 
25.11.2022 do 16.12.2022 a do dnešného dňa zo strany občanov obce a poslancov neboli doručené 
pripomienky ani návrhy. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy a pripomienky k návrhu Dodatku 
č.11/2022. O návrhu Dodatku č.11/2022 dala starostka obce hlasovať. 

 
Uznesenie číslo 16 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 

 
K bodu 7 Návrh VZN 2/2022 o učení výšky príspevkov pre materskú školu a školskej jedálne 
materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Veľké Ozorovce 

Návrh VZN č.2/2022 o určení výšky príspevkov pre materskú školu a školskú jedáleň pri 
materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Veľké Ozorovce /tvorí prílohu č. 7 tejto zápisnice./. 
Návrh VZN a dôvodovú správu poslanci obdŕžali v elektronickej forme dňa 12.12.2022, bol zverejnený 
na webovom sídle a úradnej tabuli obce od 25.11.2022 do 16.12.2022, do dnešného dňa zo strany 
občanov obce a poslancov neboli doručené pripomienky ani návrhy. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy 
a pripomienky k návrhu VZN č.2/2022. 
Posl. Galgoczy – požadoval informáciu o rozdiele v cene u finančného pásma na žiaka a zamestnancov 
MŠ 
Pani Krištofová Iveta /sam.odbor. referent/- rozdiel finančného pásma u žiaka MŠ z 1,54 eur sa dvíha 
o 0,56 eur a u zamestnancov je to rozdiel z pásma A do pásma B o 0,86 eur. 

O návrhu VZN č. 2/2022 o určení výšky príspevkov pre materskú školu a školskú jedáleň pri 
materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Veľké Ozorovce, dala starostka obce hlasovať. 
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Uznesenie číslo 17 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 8 Návrh Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľké Ozorovce, 
programovacie obdobie 2022-2028 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (ďalej len PHSR), spolu s územným 
plánom predstavuje základný a kľúčový dokument pre riadenie rozvojových aktivít miestnej 
samosprávy. Vychádza z poznania konkrétnych podmienok a situácie riešeného územia a aktuálnych 
potrieb miestnych obyvateľov, podnikateľov, záujmových skupín a ďalších subjektov pôsobiacich 
v území /tvorí prílohu č. 8 tejto zápisnice/. Návrh PHSR poslanci obdŕžali v elektronickej forme 
12.12.2022, pričom návrh bol zverejnený na webovom sídle a úradnej tabuli obce od 25.11.2022 do 
16.12.2022 a do dnešného dňa zo strany občanov obce a poslancov neboli doručené pripomienky ani 
návrhy.  
Posl. Galgoczy – sa informoval o prioritných investičných akciách, ktoré chce obec realizovať 
P. starostka – prioritou je výstavba vodovodu a kanalizácie  
Posl. Krištofová – jednou z priorít je rekonštrukcia autobusových zastávok    

Poslanci OZ nemali žiadne ďalšie dotazy a pripomienky k návrhu PHSR. O návrhu PHSR 
dala starostka obce hlasovať 
 
Uznesenie číslo 18 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 9 Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2022 - rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2022, rozpočtové opatrenie č. 1/2022, /tvorí prílohu č. 9 
tejto zápisnice/ návrh zmeny rozpočtu obce – rozpočtové opatrenie č.1/2022 + dôvodovú správu, 
poslanci obdŕžali v elektronickej forme dňa 12.12.2022, zo strany poslancov neboli doručené 
pripomienky ani návrhy. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy a pripomienky k stanovisku. O návrhu 
zmeny rozpočtu obce na rok 2022 dala starostka obce hlasovať. 
 
Uznesenie číslo 19 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 10 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu príjmov a výdavkov obce 
Veľké Ozorovce  na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu príjmov a výdavkov obce Veľké 
Ozorovce na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 /tvorí prílohu č. 10 tejto zápisnice/, pričom 
poslanci obdŕžali v elektronickej forme dňa 12.12.2022, stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 
rozpočtu príjmov a výdavkov na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025, kde zo strany poslancov 
neboli doručené pripomienky ani návrhy. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy a pripomienky k 
stanovisku.  

O stanovisku hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu príjmov a výdavkov obce Veľké 
Ozorovce na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 dala starostka hlasovať. 

  
Uznesenie číslo 20 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 11 Návrh rozpočtu príjmov a výdavkov na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 

Poslanci OZ a občania obce nepredložili pripomienky k návrhu rozpočtu príjmov a výdavkov 
na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025 /tvorí prílohu č. 11 k zápisnici/, ktorý bol zverejnený na 
úradnej tabuli a webovom sídle obce v čase od 30.11.2022 do 16.12.2022 a tento obdŕžali aj poslanci v 
elektronickej forme dňa 12.12.2022.  
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Posl. Galgoczy – pripomenul, že v programovom rozpočte na rok 2024 a 2025, aj keď nie je uvedené 
navýšenie výdavkov najmä odpad, elektrina a plyn, je zrejmé, že ceny za tieto služby pôjdu rapídne 
nahor, aj keď sa jedná iba o programový rozpočet, ale s navýšením za tieto služby bude potrebné do 
budúcna rátať. 

Poslanci OZ nemali ďalšie žiadne dotazy a pripomienky k navrhovanému rozpočtu. O návrhu 
rozpočtu príjmov a výdavkov, dala starostka obce hlasovať. 

 
Uznesenie číslo 21 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 12 Informácia – Skládka odpadov na nie nebezpečný odpad Veľké Ozorovce –
rekultivácia skládky 

Informáciu skládka odpadov na nie nebezpečný odpad Veľké Ozorovce – rekultivácia skládky, 
navrhované technické riešenie „Uzatvorenie a rekultivácie skládky“ /tvorí prílohu č. 12 tejto zápisnice/, 
pričom poslanci obdŕžali v elektronickej forme dňa 12.12.2022.  
P. starostka privítala hostí zo spoločnosti Kosit a.s. Košice, p. Mgr. Tomáša  Horkaya – riaditeľa pre 
akvizície a p. Ing. Ladislava Halásza, PhD. – technického riaditeľa a následne ich  požiadala, aby 
informovali prítomných poslancov OZ a členov komisií ohľadom uzatvorenia a rekultivácie skládky, 
nakoľko zo strany obce na základe dopytov zo strany občanov a posl. OZ boli písomne vyzvaní 
o podanie stanoviska z ku skládke na nie nebezpečný odpad – rekultivácia skládky.  
p.Ing.Halasz PhD. a p. Mgr.Horkay – odpovedali na položené otázky ohľadom skládky zo strany 
prítomných poslancov OZ, ako aj členov komisií. Otázky sa týkali: kapacity, plochy, výšky, súčasného 
kapacitného naplnenia skládky, predpokladu uzatvorenia skládky, taktiež žiadali poskytnutie výsledkov 
odberov spodných vôd zo skládky aj mimo objektu skládky. Na otázky, na ktoré nevedeli ihneď podať 
odpovede, budú zaslané odpovede a stanoviská písomne na tunajšiu obec, kde po ich obdŕžaní budú 
o nich poslanci informovaní. 
p.Ing.Halasz – uisťoval, že stanovená kapacita uloženého odpadu nebude prekročená, budú dodržané 
všetky schválené postupy pri rekultivácii a predpoklad rekultivácie je cca do 2 rokov, nakoľko kazeta č. 
III. prekrýva aj kazety č. I. a č. II., preto tieto budú rekultivované spoločne po naplnení kazety č. III., 
kedy bude vydané povolenie na rekultiváciu a zo strany spoločnosti Kosit a.s. bude zaslaný jasný 
komentár ku rekultivácií skládky. Zmena výšky skládky by si vyžadovala konanie o zmene. Zo strany 
spoločnosti dajú vykonať zameranie skládky odpadov. 
p. Mgr. Horkay – vzhľadom na legislatívu nebude možné po nadobudnutí jej účinnosti voziť na skládky 
odpad bez toho, aby tento neprešiel mechnicko-biologickou úpravou na postavenej linke. Týmto dôjde 
k navýšeniu poplatku o výšku, ktorá je stanovená za uloženie odpadu, s čím je potrebné do budúcna 
počítať zo strany obce, nakoľko podľa predbežného jednania bolo zo strany obce poskytnuté záporné 
stanovisko k zámeru rozšírenia skládky a vybudovania linky na mechnicko-biologickú úpravu vedľa 
súčasnej skládky odpadov vo Veľkých Ozorovciach. 
posl. Galgoczy – jednoznačne si treba uvedomiť, že rekultiváciou skládky v obci Veľké Ozorovce 
nastane rapídny nárast poplatkov za odpady zo strany občanov a to sa môže vyšplhať na sumu až 50 eur, 
na čo je potrebné občanov obce pripraviť. Taktiež navrhol zvážiť vytvorenie zberného dvora v obci, 
alebo po dohode so susednými obcami Z. Teplica, M. Ozorovce a Zbehňov, na inom spoločne 
dohodnutom mieste niektorej zo susedných obcí. 
p.starostka – žiadala o pravidelné zasielanie výsledkov odobratých vzoriek pozemných vôd zo skládky 
odpadov, ako aj výsledkov ohľadom dioxinov (PCB látok), na tunajšiu obec, aby táto mohla uvedené 
výsledky zverejňovať a  informovať občanov obce. 
P.Ing.Halaszovi a p. Mgr. Horkayovi sa poďakovala za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva za 
ich odborné stanoviská a odpovede na kladené otázky, a na nezodpovedané otázky očakáva skorú 
odpoveď z ich strany, kvôli informovaniu poslancov a obyvateľov obce. 
 
Uznesenie číslo 22 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
K bodu 13 Interpelácie a podnety poslancov 
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Posl.Galgoczy – je dobré že máme zazmluvnené energie, avšak na budúci rok príde šok v značnom 
náraste ceny, preto je potrebné sa na to pripraviť, je potrebné zvážiť výmenu svetiel verejného 
osvetlenia postupne za LED svietidlá, ako aj pripravovať občanov na rapídne zvýšenie poplatkov za 
odpad – zvýšenie značne vysoké - možno až o 100 % 
Posl. Jacko – bude potrebné sledovať výšku spotreby elektrickej energie a plynu pri rekonštrukcii 
kotolne Ocú a KD s využitím aerotermálnej energie, či nedôjde k rapídnemu nárastu spotreby el. energie 
a uvedená rekonštrukcia splní očakávané zníženie el. energie a plynu, alebo bude potrebné vrátiť sa 
k osadeniu  pôvodných kotlov na plyn. 
p.starostka – ceny na elektrickú energiu a plyn máme zazmluvnené na 2 roky, cena za odpad vzhľadom 
na ceny za odpadové hospodárstvo bude potrebné v nasledujúcom kalendárnom roku jednoznačne 
zvýšiť. Túto situáciu priniesli doba a kríza, čo my sa musíme rešpektovať 
- pokiaľ ide o spotrebu elektrickej energie na kotolni v objekte Ocú a KD, s využitím aerotermálnej 
energie, tak táto je mesačne sledovaná, pričom za obdobie 1 mesiaca možno konštatovať, že došlo 
k zvýšeniu elektrickej energie o 10 eur. Navrhujem, po ukončení vykurovacieho obdobia prehodnotiť 
výšku spotreby a účelnosť uvedeného vykurovacieho systému, ale je priskoro už hovoriť o tom, že je to 
neúčelné – čas ukáže, či rekonštrukcia splnila svoj účel 
 
K bodu 14 Rôzne /Diskusia 
p.starostka –podala správu od posledného zasadnutia OZ (tvorí prílohu č. 1 k zápisnici/Závery 
z rokovania/ 
- oboznámila posl. OZ so stanoviskom  Rybárstva Zemplín Michalovce, ohľadom vypúšťania vodnej 
nádrže – rybníka, na ktorú sa dotazoval posl. Marek Hlebaško na predchádzajúcom zasadnutí OZ 
posl. Jacko sa dotazoval na možnosť oboznámenia sa so zmluvou o dielo a faktúrou za stavbu 
odvodňovací rigol na ul. Novej 
p. Iveta Krištofová – všetky zmluvy a faktúry sú zverejnené na web sídle obce, kde sa má právo každý 
s týmito oboznámiť 
 Poslanci OZ nepredložili, ani nevzniesli pripomienky k informácii starostky obce o činnosti 
obce od posledného zastupiteľstva a preto starostka obce dala o tejto informácii hlasovať. /tvorí prílohu 
č. 12 tejto zápisnice/ 
 
Uznesenie číslo 23 zo 16/12 - 2022 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania: uznesenie prijaté 
 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Neprítomní: 0 Nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 15 Záver  

Starostka obce sa poďakovala za účasť na zastupiteľstve a zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ukončila o 18:33  hod.. Oznámila, že najbližšie plánované zasadnutie OZ je v mesiaci marec 2023. 
Všetkým prítomným popriala pokojné prežitie vianočných sviatkov a šťastný Nový rok. 
 

 
Zápisnicu vyhotovila zapisovateľka: Iveta Giertlová ............................................. 
 

 
Overovatelia: 1/ posl. Mgr. Zuzana Krištofová  ............................................. 
 

2/ posl. Marek Hlebaško .............................................. 
 
 
 
                                                                                                  ................................................. 

                                                                                  Alena Kováčová 
starostka obce 


